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Interpellation till ansvarigt kommunalråd

Hur säkra är n inom Köninss komm äldreboenden?

På särskilda boenden i Kolsva finns det så gamla larmsystem att det idag inte finns reservdelar när
något går sönder eller servicemöjligheter ftir att säkerställa tryggheten av fungerade larmsystem.
Det finns heller inte tillrlickligt med personliga larm och ba¡a en fungerande larmtelefon per
avdelning. Eventuell nyinstallationer är ej kompatibla med detta äldre larm, troligt måste larmet gå
till annan avdelning med nyare larmmobiler, som då fär ftirsöka kontakta rätt avdelning. Detta har
påtalats vid flertalet tillfìillen under ett antal år. Med anledning av de problem som idag finns så
ställer jag füljande frågor till ansvarigt kommunalråd;

L När kommer upphandling att ske av nytt larmsystem?

2. Hur slikerställs det att larm kan ske under tiden till ett nytt larmsystem är på plats?

3. Kommer kommunens alla åildreboenden att få fungerande larm-llåssystem i samband med
upphandlingen?

4. Om inte alla äldreboenden fär fungerande larm hur tåinker ni lösa larmfrågan då?
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